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 Poštovani, 
 
 Vezano za raspravu koja je održana 6. 03. 2012. god. u hotelu 
Dubrovnik želimo vezano uz našu raspravu predložiti slijedeće: 
 
1.) Djelovanje i rad udruga bi trebalo grupirati u nekoliko područja na 
nivou zemlje (ekologija, socijala,zdravstvo itd.) i one bi činile savez za 
svaku grupaciju. Prije dvadeset godina bio je npr. Hrvatski savez zelenih 
kojeg su činile udruge s tog područja djelovanja. U upravnom odboru tog 
saveza (HSZ) bili su članovi, koji su pokrivali područja, kao što su 
Jugozapadna , Jugoistočna, Istočna, Sjeverozapadna Hrvatska i 
područje Zagreba. 
2.) Građani su udružuju vezano za određeni problem ili problematiku u 
društvu i zato udruge mogu dobiti status udruge, ako se žele baviti 
određenim problemom, a ne svaštarenjem i to bi trebalo spriječiti. Sada 
je postala upravo praksa svaštarenjem, kako bi se mogli putem raznih 
veza-vezica domoći novca za svoje osobne interese. 
3. ) Udruge ne da trebaju, već moraju biti neprofitne organizacije, kako bi 
se odmah lučilo što je poduzetništvo, a što su udruge. Sada imamo 
pojavu točnije inflaciju formiranja Agencija, koje direktno konkuriraju 
malom poduzetništvu ali s novcem poreznih obveznika i često se 
dešava, da potencijalni mali poduzetnici odustaju, jer kod financiranja 
agencije koriste novac iz raznih proračuna, a mali poduzetnik treba 
plaćati dosta velike kamate na novčana sredstva, koja mu trebaju, da se 
bavi poduzetništvom. 
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 4. ) Za formiranje udruge bi trebalo najmanje 15-20 građana, da se 
udruže za određenu problematiku. 
 5. ) Na nivou županije ili regije bi trebala biti jedna asocijacija ili 
savez, a novo formirane udruge bi bile samo ogranci. Pored toga ne bi 
se smjelo registrirati udruge za područje, za koje već postoje registrirane 
udruge. To bi značilo, da se iz rada udruga briše politička podobnost i 
svašteraj na teret poreznih obveznika,čija sredstva stižu od općina, 
gradova, županija pa i same Vlade točnije određenih Ministarstava. 
 6. )Grupiranjem udruga u saveze ili pod saveze za određena 
područja dobile bi sve te udruge na značaju, jer bi određeni problemi ili 
problematika bila potkrijepljena s velikim brojem udruga i kako Vlada, 
tako i određena Ministarstva dobila bi partnere za raspravu i za 
dogovore. Pored navedenog bi bili istinski partneri za dobivanje 
sredstava i fondova EU. 
 
 
 S poštovanjem, 
 

Predsjednik udruge: 
Mr. sc. Josip Anton Rupnik 

  
 


